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Služba za skupštinske poslove 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Z  A  P  I  S N I K  
sa XVI sjednice Skupštine opštine Bar,  

održane 15, 17. i 22. novembra i 05. decembra 2016. godine i 27. marta 2017. godine 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Bar, 15, 17. i 22. novembra i 05. decembra 2016. godine i 27. marta 2017. godine 
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Sjednica je počela sa radom u 10,30 sati. 
 
Sjednicom je predsjedavao predsjednik Skupštine, Radomir Novaković. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika predsjednik Skupštine je konstatovao da od 37 odbornika, 
koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 32 odbornik i da Skupština može da radi i punovažno 
odlučuje.  
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici/ca: dr Srđan Kalini ć, Goran Pejović, Mladen 
Zagarčanin, Milenko Cebalović i Emin Durakovi ć.  
 
Sjednici su prisustvovali predsjednik Opštine, potpredsjednici Opštine, glavni 
administrator, starješine organa lokalne uprave i službi i direktori javnih preduze ća čiji je 
osnivač Skupština Opština Bar. 
 
Rad sjednice pratili su predstavnici sredstava javnog informisanja. 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je obavijestio Skupštinu da Zapisnik sa XIV 
sjednice, kao i Zapisnik sa XV sjednice po hitnom postupku, iako je bilo planirano da se dostave 
odbornicima naknadno, nijesu urađeni do kraja, zbog smetnji tehničke prirode, dok su Zapisnici 
sa X i XIII sjednice dostavljeni i o kojima će se izjasniti. 
 
Skupština je, bez rasprave, jednoglasno, donijela  
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se X sjednice održane  28. i 30. decembra 2015. i 04, 05, 15. i 29. februara 2016. 
godine. 
 
U vezi sugestije odbornice Snežane Jonice, predsjednik Skupštine je istakao da će se u Zapisniku sa XIII 
sjednice ispraviti tehničke greške. 
 
Skupština je, bez rasprave, jednoglasno, donijela  
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se XIII sjednice održane 13. i 21. juna i 08.jula 2016. godine, s tim da se u tekstu 
zapisnika otklone tehničke greške. 
  
UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 
 
Predsjednik Skupštine Radomir Novaković je obavijestio Skupštinu da je odbornik Savo 
Vujošević, saglasno Poslovniku o radu Skupštine podnio predloge za dopunu dnevnog reda. 
 
Odbornik Savo Vujošević je predložio da se dnevni red današnje sjednice dopuni sljedećim 
tačkama dnevnog reda: 
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1. Da Skupština opštine Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Skupštini Crne Gore i 
Vladi Crne Gore, kako bi se presipitale privatizacije preduzeća sa teritorije barske opštine 
"Primorka" Bar, "KTGT", "Rumijatrans", "Izbor Bar", "ZIB", "Marina" i svih ostalih. 
 
2. Da Skupština opštine Bar uputi zahtjev i zvanično pozove mMinistarstvo unutrašnjih poslova 
CG i direktora policije CG da prisustvuju sjednici SO Bar i isti SO Bar informišu zbog čega je 
narušena bezbjednost u našoj opšni i šta će preduzeti da se ista stabilizuje.    
 
Nakon toga, Skupština je pristupila izjašnjavanju o ostalim predlozima za dopunu dnevnog reda 
pojedinačno. 
 
1. PREDLOG 
Da Skupština opštine Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Skupštini Crne Gore i 
Vladi Crne gore, kako bi se presipitale privatizacije preduzeća sa teritorije barske opštine 
"Primorka" Bar, "KTGT", "Rumijatrans", "Izbor Bar", "ZIB", "Marina" i svih ostalih. 
 
Skupština, većinom glasova 11 ''za'', 19 ''protiv'' i 1 ''uzdržan '' , nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
2. PREDLOG 
Da Skupština opštine Bar uputi zahtjev i zvanično pozove mMinistarstvo unutrašnjih poslova CG 
i direktora policije CG da prisustvuju sjednici SO Bar i isti SO Bar informišu zbog čega je 
narušena bezbjednost u našoj opšni i šta će preduzeti da se ista stabilizuje.    
 
Skupština, većinom glasova 9 ''za'', 19 ''protiv'' i  1 ''uzdržan '', nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
 
Odbornica Snežana Jonica je, u obliku proceduralne primjedbe, predložila da nakon 
utvrdjivanja dnevnog reda, imajući u vidu da je, saglasno Zaključku sa Kolegijuma, kao treća 
tačka dnevnog reda planirana Informacija o privatizaciji ad "Luka Bar" putem prodaje dijela 
akcija koje se nalaze u vlasništvu Države Crne Gore, kao i da još uvijek nije dostavljena tražena  
informacija od Savjeta za privatizaciju i kapitalne projekte CG,  Skupština donese zaključak 
kojim će obavezati predsjednika Skupštine da pozove  nadležne subjekte da odmah dostave 
informacije koje su tražene, naglašavajući važnost ovog pitanja i razloge zbog kojih je Skupština 
odlučila da uvrsti ovu tačku u dnevni red sjednice. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je istakao da je deplasirano raspravljati o Završnom računu 
Budžeta Opštine za 2015. godinu, kao i o izvještajima o radu preduzeća za 2015. godinu, ako se 
ima u vidu Zakonom propisan rok za dostavljanje navedenog akta Skupštini i kada smo na pragu 
2017. godine i s tim u vezi postavio pitanje kada je Završni račun Budžeta dostavljen Službi za 
skupštinske poslove. 
 
S tim u vezi, predsjednik Skupštine opštine Bar, Radomir Novaković je obavijestio 
Skupštinu da trenutno u Službi za skupštinske poslove nema materijala, odnosno akata za 
razmatranje i odlučivanje na sjednici Skupštine i za svaki akt iz predloženog dnevnog reda XVI 
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sjednice pojedinačno, naveo datum kada su, od strane ovlašćenih predlagača, dostavljeni 
predsjedniku Skupštine. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je predložio da se izvještaji o radu preduzeća koji su dostavljeni 
predsjedniku Skupštine 01.11. skinu iz dnevnog reda i istakao da je, imajući u vidu kada je 
odredjeni materijal dostavljen predsjedniku Skupštine, sjednica mogla biti sazvana i održana 
ranije.Takođe, obavijestio je je Skupštinu da je Odbor za Statut i propise jednoglasno 
konstatovao da je Završni račun Budžeta Opštine Bar za 2015. godinu dostavljen Skupštini 
16.08.2016. godine, odnosno odbornicima u novembru mjesecu u materijalu za XVI sjednicu što 
znači da nije ispoštovan član 56 Zakona o finansiranju lokalne samouprave kojim je propisano da 
Završni račun Budžeta Opštine utvrdjuje predsjednk Opštine i dostavlja ga Skupštini do kraja 
maja tekuće godine. 
 
Predsjednik Skupštine opštine Bar, Radomir Novaković je istakao da je dogovor sa 
Kolegijuma bio da se za vrijeme kampanje za održane parlamentarne izbore ne sazivaju i 
održavaju sjednice Skupštine, tim prije što u tom periodu nije moglo biti radio prenosa.  
 
Odbornica Branka Nikezić je predložila da se tačka 17. Godišnji Izvještaj o realizaciji Ugovora 
o finansiranju LJE "Radio Bar" u 2015. godini preimenuje u Informaciju iz razloga što, saglasno 
važećim propisima, Skupština nema pravo da razmatra i odlučuje o Izvještaju LJE "Radio Bar", 
ali može da se upozna sa Informacijom o realizaciji navedenog Ugovora. 
 
Odbornica Snežana Jonica je istakla da se ne može mijenjati naziv tačke u dnevnom redu iz 
razloga što dostavljeni materijal nosi naziv kako je predloženo u dnevnom redu. 
 
Nakon toga, Skupština je, većinom glasova 20 "za", "protiv" nije bilo i  12 "uzd ržanih", 
utvrdila sljedeći 

DNEVNI RED: 
 

1. Predlog Završnog računa Budžeta Opštine Bar za 2015. godinu 
2. Izvještaj o radu predsjednika Opštine i organa lokalne uprave Opštine Bar za 2015. 

godinu 
3. Informacija o privatizaciji a.d. "Luka Bar" putem p rodaje dijela akcija koje se nalaze 

u svojini Države Crne Gore 
4. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o imenovanju 

potpredsjednice Opštine Bar 
5. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora d.o.o. "Vodovod i 

kanalizacija" Bar o izboru izvršnog direktora tog Preduzeća 
6. Predlog Odluke o opštinskim i nekategorisanim putevima 
7. Predlog Odluke o naknadama za korišćenje opštinskih puteva 
8. Predlog Odluke o podsticajima i investiranju u razvoj poljoprivrede 
9. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju osnove i kriterijuma za 

finansiranje aktivnosti u sportu iz budžeta Opštine Bar 
10. Izvještaj o radu i poslovanju JP“Komunalne djelatnosti“ Bar za 2015. godinu 
11. Izvještaj o radu JP“Vodovod i kanalizacija“ Bar za 2015. godinu 
12. Izveštaj o radu i finansijski izvještaj JP“Kulturni  centar“ Bar za 2015. godinu 
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13. Izvještaj o radu JP“Sportsko- rekreativni centar“ B ar za 2015. godinu 
14. Izvještaj o radu i finansijski izvještaj JP za uzgoj, zaštitu i lov divlja či“Rumija“ Bar za 

2015. godinu 
15. Izvještaj o radu i finansijski izvještaj Turisti čke organizacije Opštine Bar za 2015. 

godinu 
16. Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem „Možura“ DOO Bar za 2015. godinu 
17. Godišnji Izvještaj  o realizaciji Ugovora o finansiranju Radio Bar u 2015. godini 
18. Predlozi Odbora za izbor i imenovanja 

 
 
RAD PO UTVRĐENOM DNEVNOM REDU: 
 
1. TAČKA  
Predlog Završnog računa Budžeta Opštine Bar za 2015. godinu 
 
Predsjednik Skupštine opštine Bar, Radomir Novaković je obavijestio prisutne da je Odbor za Statut i 
propise donio Izvještaj kojim je, jednoglasno konstatovao da je Predlog Završnog računa Budžeta Opštine 
Bar za 2015. godinu, dostavljen predsjedniku Skupštine 16. 08.2016. godine, odnosno odbornicima u 
novembru mjesecu ove godine, u materijalu za XVI sjednicu Skupštine, što znači da nije ispoštovan član 
56 Zakona o finansiranju lokalne samouprave, kojim je propisano da Završni račun Budžeta Opštine 
utvrdjuje predsjednik Opštine i dostavlja ga Skupštini do kraja maja tekuće godine.Takođe, obavijestio je 
Skupštinu da je i Odbor za finansije i privredu donio Izvještaj kojim je, izmedju ostalog,  većinom 
glasova 3 "za", 1 "protiv" i "uzdržanih" nije bilo predložio Skupštini da usvoji Završni račun 
Budžeta Opštine Bar za 2015. godinu, u predloženom tekstu 
 
Uvodno obrazloženje dao je potpredsjednik Opštine i v.d.sekretara Sekretarijata za 
ekonomiju i finansije,  Dušan Raičević i sekretar Sekretarijata za imovinu, zastupanje i 
investicije, Vido Dabanović 
 
U raspravi su učestvovali odbornica/ci: mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, Osman Subašić, 
dr Ismail Doda, Savo Vujošević, Aleksandar Rakočević i  Branislav Branković. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je predložio da se Rebalans Budžeta uradi onda kada je izvjesno 
da se Budžet neće ostvariti kako je planirano, a ne na kraju godine kako je praksa, jer je svako 
plaćanje bez urađenog Rebalansa krivično djelo i istakao da Opština ne može da funkcioniše ako 
se njeni prihodi svedu samo na poreze i prireze. 
 
Odbornica Snežana Jonica je predložila da Opština od Vlade CG treba da zatraži informaciju 
koji su ugovori o koncesijama za teritoriju opštine Bar zaključeni, sa kojim iznosima te da, 
nakon što se odredi koji iznos finansijskih sredstava po tom osnovu pripada Opštini, taj isti iznos 
od Države i zatraži.Takođe, predožila je da sudska presuda u iznosu od 10.000.000,00 € za 
Maljevik, u Završno računu, treba da bude prikazana u okviru nenaplaćenih potraživanja. 
 
Odbornik Osman Subašić je istakao da Završni račun Budžeta treba da sadrži više informacija 
o navedenim stavkama, te s tim u vezi predložio da se obrazloženje dopuni podacima o tome za 
koje investicije je potrošen iznos povučenih sredstava od ugovorenih kredita od 6.152.990,00 € 
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kao i podacima o planiranim i plaćenim  sredstvima na ime transfera preduzećima čiji je osnivač 
Skupština 
 
Odbornik dr Ismail Doda  je obavijestio Skupštinu da neće podržati Predlog Završnog računa 
Budžeta Opštine za 2015. godinu iz razloga što još uvijek nije riješeno pitanje vodosnabdijevanja 
Ostrosa po projektu  agencije "Tika", kao i asfaltiranje putnog pravca za Tejane. 
 
Odbornik Savo Vujošević je predložio da se odbornicima dostave određena akta navedena u 
Završnom računu Budžeta, te da se  pojedine stavke, kao što su "transferi obrazovanju", 
"transferi institucijama sporta i kulture" itd. i dati obrasci obrazlože i  preciziraju.  
 
Odgovore na postavljena pitanja odbornika i dodatna pojašnjenja dali su predsjednik Opštine, 
dr Zoran Srzentić,  potpredsjednik Opštine i v.d.sekretara Sekretarijata za ekonomiju i 
finansije,  Dušan Raičević i sekretar Sekretarijata za imovinu, zastupanje i investicije, Vido 
Dabanović. 
 
Nakon rasprave, Skupština je većinom glasova 19 "za", 7 "protiv" i 3 "uzdržana", do nijela  

 
Z A K LJ U Č A K 

 
Usvaja se Završni račun Budžeta Opštine Bar za 2015. godinu, u predloženom 

tekstu. 
 
Sjednica je prekinuta, a njen nastavak je određen za 17. novembar 2016. godine. 
 

--------------------------------   O  ------------------------------ 
 
 
 
Sjednica je nastavljena 17.11.2016. godine. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je konstatovao 
da, od ukupno 37 odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 32 odbornika i da 
Skupština može da radi i punovažno odlučuje. 
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici: Damir Kalamperovi ć, Denisa Halimić, dr Srđan 
Kalini ć, mr Mladen Zagarčanin i Emin Durakovi ć. 
 
Odbornica Snežana Jonica je, u obliku proceduralne primjedbe, predložila da se održi sjednica 
Kolegijuma, kako bi se definisalo na koji način Skupština opštine Bar treba da postupi povodom 
odgovora u vezi Informacije o  privatizaciji a.d. "Luka Bar" putem prodaje dijela akcija koje se 
nalaze u svojini Države Crne Gore, koji je dostavio Savjet za privatizaciju i kapitalne projekte. 
S tim u vezi, predsjednik Skupštine Radomir Novaković je istakao da će, nakon rasprave i 
odlučivanja o 2. tački dnevnog reda, dati pauzu kako bi se održala sjednica Kolegijuma i 
definisali odgovarajući stavovi. 
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2.TAČKA  
Izvještaj o radu predsjednika Opštine i organa lokalne uprave Opštine Bar za 2015. godinu 
 
 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Opštine, dr Zoran Srzentić. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ce: mr Dejan Đurović, Milenko Cebalović, dr Vesna 
Đokvučić, Branislav Branković, Snežana Jonica, Aleksandar Marković, Pešo Glavanović, 
Aleksandar Rakočević, mr Nada  Marstijepović, Branka Nikezić, Marko Brnjada, Osman 
Subašić, Savo Vujošević i Naser Kraja. 
 
 
Odbornik Osman Subašić je obavijestio Skupštinu da će odbornici Kluba odbornika SDP-a 
prilikom glasanja o Izvještaju biti uzdržani, jer su u izvještajnom periodu, vršili vlast zajedno sa 
DPS-om. 
 
Odbornica Snežana Jonica je predložila da Skupština definiše preporuke nadležnim organima 
lokalne uprave kako bi se stanje u Opštini poboljšalo. 
 
Odbornik Naser Kraja je obavijestio Skupštinu da će odbornici Kluba odbornika DPS-a 
podržati predloženi Izvještaj. 
 
Odgovore na postavljena pitanja odbornika i dodatna pojašnjenja dali su sekretar Sekretarijata 
za uređenje prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine, Suzana 
Crnovršanin, sekretar Sekretarijata za imovinu, zastupanje i investicije, Vido Dabanović, 
potpredsjednik Opštine i v.d.sekretara Sekretarijata za ekonomiju i finansije,  Dušan 
Raičević i predsjednik Opštine, dr Zoran Srzentić. 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je saglasno Poslovniku o radu Skupštine, nakon 
pet sati neprekidnog rada, dao pauzu u trajanju od pola sata. 
 

----------------------------   O   ------------------------------- 
 

Nakon pauze, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je obavijestio prisutne da je u pauzi 
zasijedanja održana sjednica Kolegijuma. 
 
Nakon toga, na predlog opozicionih klubova odbornika, Skupština se o Izvještaju izjasnila po 
prozivci, kako slijedi: 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-za 
3. Naser Kraja-za 
4. Branislav Branković-za 
5. Mira Prentović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
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9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Pešo Glavanović-za 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-uzdržan 
16. Damir Kalamperović-odsutan 
17. Denisa Halimić-uzdržana 
18. Bećir Berjašević- za 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
20. Savo Pavlović-za 
21. mr Nada Marstijepović-uzdržana 
22. dr Srđan Kalinić-odsutan 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -protiv 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Bosiljka Ražnatović - protiv 
27. mr Dejan Đurović-protiv 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-protiv 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
33. Milenko Cebalović -protiv 
34. Munib Ličina-za 
35. mr Ismail Doda-odsutan 
36. Radomir Novaković-Cakan-za 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
Saglasno navedenom, Skupština je, većinom glasova,  19 „za“,  10 „protiv“  i 3 „uzdržana“, 
donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Prihvata se Izvještaj o radu predsjednika Opštine i organa lokalne uprave Opštine Bar za 
2015. godinu. 
 
Nakon toga, sjednica je prekinuta i njen nastavak je određen za 22. novembar sa početkom u 
10,00 sati. 
 

----------------------------   O   ------------------------------- 
 
Sjednica je nastavljena 22.novembra 2016. godine. 
Nakon izvršene prozivke odbornika, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je konstatovao 
da, od ukupno 37 odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 34 odbornika i da 
Skupština može da radi i punovažno odlučuje. 
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Sjednici nijesu prisustvovali odbornici: dr Srđan Kalini ć, Aleksandar Rakočević i Emin 
Duraković. 
 
3.TAČKA  
Informacija o privatizaciji a.d. "Luka Bar" putem p rodaje dijela akcija koje se nalaze u 
svojini Države Crne Gore 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je podsjetio prisutne da je Savjet za privatizaciju i 
kapitalne projekte Vlade Crne Gore odgovorio na dopis kojim je tražena Informacija o 
privatizaciji a.d. "Luka Bar" i koji je podijeljen odbornicima.Uz dopis nije dostavljena tražena 
informacija.Takođe, istakao je da su predstavnici Sindikalne organizacije ad "Luka Bar" iskazali 
interesovanje da učestvuju u radu sjednice po ovoj tački dnevnog reda, što im je i omogućeno u 
skladu sa Poslovnikom o radu Skupštine. 
 
Odbornica Branka Nikezić je predložila da se rasprava o navedenoj Informaciji odloži za 
nastavak zasijedanja, nakon dobijanja odgovarajućeg akta od strane Savjeta za privatizaciju i 
kapitalne projekte Vlade Crne Gore. 
 
Odbornica Snežana Jonica je, u obliku proceduralne primjedbe, istakla da saglasno članu 82 
Poslovnika o radu Skupštine opštine Bar, predsjednik Skupštine može da izmijeni redosljed 
tačaka  u toku zasijedanja i, s tim u vezi, predložila da se rasprava po ovoj tački dnevnog reda 
odloži za nastavak sijednice uz konstataciju da se rasprava odlaže jer Savjet za privatizaciju i 
kapitalne projekte nije dovoljno ozbiljno i odgovorno protumačio zahtjev Skupštine za 
dostavljanje Informacije. 
 
Odbornik Savo Vujošević je predložio da se Savjetu za privatizaciju i kapitalne projekte 
ponovo uputi zahtjev za dostavljanje informacije, kao i da se pozovu predstavnici Savjeta da 
prisustvuju nastavku sjednice. 
 
Odbornik Osman Subašić je istakao da rasprava po ovoj tački dnevnog reda ima smisla ukoliko 
se bude vodila prije zaključenja Javnog poziva za prodaju dijela akcija ad "Luka Bar", t.j. prije 1. 
decembra tekuće godine, te s tim u vezi predložio da Skupština donese zaključak kojim će se 
konstatovati da je neophodno ponovo uputiti dopis Savjetu za privatizaciju i kapitalne projekte i 
tražiti Informaciju i obavijestiti ih da će Skupština raspravaljati o navedenom pitanju bez obzira 
na to da li će dostaviti traženi akt ili ne. 
 
Nakon toga, predsjednik Skupštine opštine, Radomir Novaković je obavijestio Skupštinu da 
će ponovo uputiti dopis Savjetu za privatizaciju i kapitalne projekte i tražiti da dostave 
Informaciju. 
 
Skupština je jednoglasno prihvatila predlog predsjednika Skupštine da se izmijeni 
redosljed tačaka i da se rasprava o Informaciji o privatizaciji a.d. "Luka Bar" putem 
prodaje dijela akcija koje se nalaze u svojini Države Crne Gore odloži za nastavak sjednice 
koji se planira 28. ili 29. novembra. 
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4.TAČKA  
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o imenovanju 
potpredsjednice Opštine Bar 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je podsjetio prisutne da je Odbor za Statut i 
propise donio zaključak kojim je konstatovano da se od Agencije za sprječavanje korupcije traži 
mišljenje o tome da li u odlučivanju po ovoj tački dnevnog reda može učestvovati odbornik koji 
je  bračni drug lica za čije imenovanje Skupština odlučuje da li da da saglasnost ili ne.Dalje, 
obavijestio je Skupštinu da je Agencija dostavila mišljenje kojim je konstatovano da, u skladu sa 
članom 8 Zakona o sprječavanju korupcije, odbornik u Skupštini opštine Bar, kao javni 
funkcioner može učestvovati u odlučivanju o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika 
opštine o imenovanju  potpredsjednice Opštine, bez obzira što je njegova supruga predložena za 
potpredsjednicu Opštine. 
Takođe, podsjetio je da je Odbor za izbor i imenovanja donio Izvještaj kojim predlože Skupštini 
da da saglasnost na Odluku predsjednika Opštine o imenovanju potpredsjednice Opštine, kao i da 
je, saglasno Statutu Opštine, za davanje saglasnosti na imenovanje potpredsjednika Opštine 
potrebna većina ukupnog broja odbornika. 
 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Opštine Bar, dr Zoran Srzentić. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici: dr Ismail Doda, Branka Nikezić i mr Dejan Đurović. 
 
Odbornik dr Ismail Doda je obavijestio Skupštinu da će, iz razloga što  nijesu prihvaćeni i 
riješeni problemi DS u CG, prilikom glasanja o navedenoj Odluci, kao i prilikom glasanja o 
davanju saglasnosti na izbor direktora d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar, biti uzdržan. 
 
Odbornik Emin Durakovi ć je obavijestio Skupštinu da je povod njegovog dolaska na sjednicu 
tačka dnevnog reda koja se odnosi na Informaciju o privatizaciji a.d. "Luka Bar" putem prodaje 
dijela akcija koje se nalaze u svojini Države Crne Gore, kao i da, iz razloga što je to njegov 
profesionalini stav, ne može glasati za predstavnike vlasti pa,  s tim u vezi, neće podržati ni 
Odluku o imenovanju Ličina Sanele za potpredsjednicu Opštine ni Odluku o izboru mr Zorana 
Pajovića za izvršnog direktora d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar.  
 
 
Skupština je, većinom glasova 19 "za", 8 "protiv" i 10 "uzdržanih", donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o imenovanju 
Li čina Sanele za potpredsjednicu Opštine. 
 
Nakon toga, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković dao je pauzu u trajanju od 20 minuta. 
 
 

-----------------------------   O   ---------------------------- 
 



11 
 

Nakon pauze sjednica je nastavljena. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je konstatovao 
da, od ukupno 37 odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 35 odbornika i da 
Skupština može da radi i punovažno odlučuje 
 
5.TAČKA  
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora d.o.o. "Vodovod i 
kanalizacija" Bar o izboru izvršnog direktora tog Preduzeća 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković obavjestio je Skupštinu da je Odbor za Statut i 
propise, nakon razmatranja pristigle dokumentacije po Javnom konkursu za izbor izvršnog 
direktora, koje je prethodno tražena Odbora direktora d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar, 
većinom glasova 1 "za", 2 "protiv" i "uzdržanih" nije bilo, donio Zaključak kojim smatra da 
navedeni kandidat nije predao odgovarajuću dokumentaciju jer je Javnim konkursom propisano 
da je potrebno da imenovani posjeduje VII-1 stručne spreme, o čemu nije dostavio dokaz. 
Takođe, obavijestio je da je Odbor za izbor i imenovanja donio Izvještaj kojim predlaže da 
Skupština da saglasnost na izbor izvršnog direktora d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar. 
 
Odbornik Mi ćo Orlandić je predložio da se ova tačka, imajući u vidu Izvještaj Odbora za Statut 
i propise, odloži za naredni dan zasijedanja, kako bi Odbor direktora d.o.o. "Vodovod i 
kanalizacija" Bar, još jednom razmotrio postupak izbora direktora i o tome informisao 
Skupštinu.Takođe, tražio je da se o navedenom predlogu Skupština izjasni.  
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je na osnovu člana 82 Poslovnika o radu 
Skupštine opštine predložio da se tačka dnevnog reda Predlog Odluke o davanju saglasnosti na 
Odluku Odbora direktora d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar o izboru izvršnog direktora tog 
Preduzeća, odloži za nastavak sjednice. 
 
Nakon toga, na predlog opozicionih klubova odbornika, Skupština se, o predlogu za izmjenu u 
redosljedu rasprave, t.j. da se rasprava o Predlogu Odluke o davanju saglasnosti na Odluku 
Odbora direktora d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar o izboru izvršnog direktora tog Preduzeća, 
odloži za nastavak sjednice, izjasnila po prozivci, kako slijedi: 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-za 
3. Naser Kraja-za 
4. Branislav Branković-za 
5. Mira Prentović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Pešo Glavanović-za 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
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14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-protiv 
16. Damir Kalamperović-protiv 
17. Denisa Halimić-protiv 
18. Bećir Berjašević- za 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
20. Savo Pavlović-za 
21. mr Nada Marstijepović-uzdržana 
22. dr Srđan Kalinić-protiv 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -protiv 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Bosiljka Ražnatović - protiv 
27. mr Dejan Đurović-protiv 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-protiv 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
33. Milenko Cebalović -protiv 
34. Munib Ličina-za 
35. mr Ismail Doda-protiv 
36. Radomir Novaković-Cakan-za 
37. Emin Duraković-protiv 

 
Saglasno navedenom, Skupština je, većinom glasova,  19 „za“,  18 „protiv“,  „uzdržanih“ 
nije bilo, donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Prihvata se predlog za izmjenu u redosljedu rasprave, t.j. da se rasprava o Predlogu 
Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" 
Bar o izboru izvršnog direktora tog Preduzeća, vodi kao poslednja tačka utvrđenog 
dnevnog reda.   
 
5.TAČKA  
Predlog Odluke o opštinskim i nekategorisanim putevima 
 
Uvodno obrazloženje dala je Suzana Crnovršanin, sekretar Sekretarijata za uređenje 
prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine. 
 
Skupština je, bez rasprave, većinom glasova 19 "za", 17 "protiv" i "uzdržanih" nij e bilo   
donijela je sljedeći 
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Z A K LJ U Č A K 
 

 
Usvaja se Odluka o opštinskim i nekategorisanim putevima 
 
6.TAČKA  
Predlog Odluke o naknadama za korišćenje opštinskih puteva 
 
Uvodno obrazloženje dala je Suzana Crnovršanin, sekretar Sekretarijata za uređenje 
prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine. 
 
Skupština je, bez rasprave, većinom glasova 20 "za", 11 "protiv" i "uzdržanih" nij e bilo   
donijela je sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Odluka o naknadama za korišćenje opštinskih puteva 
 
7.TAČKA  
Predlog Odluke o podsticajima i investiranju u razvoj poljoprivrede  
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković obavijestio je Skupštinu da je Odbor za finansije i 
privredu konstatovao da su se u tekstu predložene Odluke potkrale štamparske greške što je i 
navedeno u Izvještaju. 
 
Uvodno obrazloženje dao je Avni Aru čević, pomoćnik sekretara Sekretarijata za 
poljoprivredu i ruralni razvoj.  
 
U raspravi su učestvovao odbornik Mi ćo Orlandić. 
 
 
Skupština je, većinom glasova 20 "za", 4 "protiv" i 1 "uzdržani"  do nijela je sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Odluka o podsticajima i investiranju u razvoj poljoprivrede, s tim da se u tekstu 
otklone štamparske greške kako je navedeno u Izvještaju nadležnog Odbora. 
 
8.TAČKA  
Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju osnove i kriterijuma za 
finansiranje aktivnosti u sportu iz budžeta Opštine Bar 
 
Po ovoj tački dnevnog reda institut "slobodna stolica" koristi predstavnik NVO "Infosport", 
Miodrag Banović. 
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Uvodno obrazloženje dala je Olivera Vidakovi ć, sekretar Sekretarijata za društvene 
djelatnosti. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici Savo Pavlović, Nedeljko Čović i Naser Kraja i 
predstavnik NVO "Infosport", Miodrag Banovi ć. 
 
Odbornik Savo Pavlović je predložio da se razmotri mogućnost da se izdvoje finansijaska 
sredstva za finansiranje školskog sporta, seoskog sporta i rekreativnog sporta. 
 
Odbornik Nedeljko Lale Čović je predložio da se ubuduće Budžetom Opštine predvide 
posebna sredstva za one sportske klubove koji na medjunarodnim takmičenjima postižu dobre 
rezultate. 
 
Odbornik Naser Kraja  je predložio da se propiše da ukupan iznos sredstava namijenjen 
seoskom sportu ne smije biti veći od 5 % sredstava predvidjenih za sport u odluci o budžetu 
Opštine, umjesto 1% kako je predloženo izmjenama i dopunama Odluke. 
 
Predstavnik NVO "Infosport", Miodrag Banovi ć predložio je da se obrazuje Savjet za sport 
Opštine, koji će uraditi Strategiju razvoja sporta u Baru za 5 godina i dostavio novi tekst 
Predloga Odluke. 
 
Odgovore na postavljena pitanja i dodatna pojašnjenja dala je Olivera Vidakovi ć, sekretar 
Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 
Skupština je, većinom glasova 19 "za", 4 "protiv" i 1 "uzdržani"  do nijela je sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju osnove i kriterijuma za 
finansiranje aktivnosti u sportu iz budžeta Opštine Bar 
 
9.TAČKA  
Izvještaj o radu JP "Komunalne djelatnosti" Bar za 2015. godinu 
 
Predsjedik Skupštine, Radomir Novaković je podsjetio da su Odbor za planiranje, uređenje 
prostora i komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za finansije i privredu donijeli izvještaj kojim  
predlažu Skupštini  da se usvoji izvještaj o radu JP "Komunalne djelatnosti" Bar za 2015. 
godinu.Takođe, istakao je da je Odbor za Statut i propise konstatovao da je Izvještaj trebao biti 
usvojen do 30.06.2016. godine i to od strane Upravnog odbora Javnog preduzeća. 
 
Uvodno obrazloženje dala je direktorica, Nedeljka Orlandi ć.  
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ce: Aleksandar Marković, Mira Prentovi ć, Pešo 
Glavanović, Marko Brnjada i predsjednik Skupštine, Radomir Novaković. 
 
Odgovore na postavljena pitanja i dodatna pojašnjenja dala je direktorica, Nedeljka Orlandi ć. 
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Nakon rasprave, Skupština je većinom glasova 21 "za", 2 "protiv" i  "uzdržanih" nij e bilo  
donijela je sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Izvještaj o radu JP "Komunalne djelatnosti" Bar za 2015. godinu 
 
 
 
10.TAČKA  
Izvještaj o radu JP“Vodovod i kanalizacija“ Bar za 2015. godinu 
 
Uvodno obrazloženje dao je direktor d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar Zdrav ko 
Gvozdenović. 
 
U raspravi su učestvovao predsjednik Skupštine, Radomir Novaković. 
 
Odgovore na postavljena pitanja dao je direktor d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar Zdrav ko 
Gvozdenović. 
 
Nakon toga, Skupština je većinom glasova 22 "za", 1 "protiv" i  2 "uzdržana" do nijela je 
sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Izvještaj o radu JP "Vodovod i kanalizacija" Bar za 2015. godinu 
 
11. TAČKA  
Izveštaj o radu i finansijski izvještaj JP“Kulturni  centar“ Bar za 2015. godinu 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković obavijestio je prisutne da je Odbor za društvene 
djelatnosti preporučio nadležnim organima  da razmotre mogućnost da se finansijska sredstva 
planirana budžetom Opštine za ovo preduzeće povećaju, a da je Odbor za finansije  predložio da 
usvoji Izvještaj JP "Kulturnog centra" za 2015. godinu. 
Takođe,  Odbor za Statut  i propise je konstatovao da je neophodno što prije reorganizovati JP 
„Kulturni centar“, u skladu sa Zakonom o kulturi. 
Uvodno obrazloženje dao je direktor JP "Kulturni centar" Bar, Ćazim Nikezić. 
 
Skupština je, bez rasprave,  većinom glasova 28 "za", "protiv" nije bilo i  2 "uzdr žana"   
donijela je sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Izveštaj o radu i finansijski izvještaj JP“Kulturni centar“ Bar za 2015. godinu. 
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12. TAČKA  
Izvještaj o radu JP“Sportsko- rekreativni centar“ B ar za 2015. godinu 
 
Po ovoj tački dnevnog reda institut "slobodna stolica" koristi predstavnik NVO "Infosport", 
Miodrag Banović. 
 
Uvodno obrazloženje dao je direktor d.o.o. "Sportsko-rekreativni centar" Bar,  Branislav 
Nenezić. 
 
Skupština je, većinom glasova 19 "za", "protiv" nije bilo i  4 "uzdr žana" donijela je 
sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Izvještaj o radu JP“Sportsko- rekreativni centar“ Bar za 2015. godinu 
 
13.TAČKA  
Izvještaj o radu i finansijski izvještaj JP za uzgoj, zaštitu i lov divlja či“Rumija“ Bar za 
2015. godinu 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković obavijestio je Skupštinu da je Odbor za finansije i 
privredu predložio Skupštini da usvoji Izvještaj, dok je  Odbor za Statut  i propise  konstatovao 
da je Izvještaj o radu i finansijski izvještaj JP za uzgoj, zaštitu i lov divljači“Rumija“ Bar za 
2015. godinu trebao biti usvojen do 30.06.2016. godine i to od strane Upravnog odbora Javnog 
preduzeća. 
 
Uvodno obrazloženje dala je Vesna Iličković, v.d. direktora Preduzeća. 
 
Skupština je, bez rasprave, većinom glasova 19 "za",  8 "protiv" i   "uzdržanih" n ije bilo  
donijela je sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Izvještaj o radu i finansijski izvještaj JP za uzgoj, zaštitu i lov divljači“Rumija“ 
Bar za 2015. godinu. 
 
 
14.TAČKA  
Izvještaj o radu i finansijski izvještaj Turisti čke organizacije Opštine Bar za 2015. godinu 
 
Uvodno obrazloženje dala je direktorica Turisti čke organizacije, Neda Ivanović. 
 
U raspravi je učestvovala odbornice dr Vesna Đokvučić i Mira Prentovi ć i predsjednik 
Skupštine Radomir Novaković 
 



17 
 

Skupština je, većinom glasova 19 "za",  13 "protiv" i   "uzdržanih" nije bilo  donijela je 
sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Izvještaj o radu i finansijski izvještaj Turisti čke organizacije Opštine Bar za 
2015. godinu 
 
15.TAČKA  
Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem „Možura“ DOO Bar za 2015. godinu 
 
Uvodno obrazloženje direktor "Možura" d.o.o.  Dragan Simović. 
 
Skupština je, većinom glasova 24 "za",  11 "protiv" i   "uzdržanih" nije bilo  donijela je 
sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem „Možura“ DOO Bar za 2015. godinu 
 
Odbornik Mi ćo Orlandić je, u obliku proceduralne primjedbe, zbog neplaniranih obaveza 
određenih odbornika Kluba odbornika SD-a, predložio da se da pauza. 
Odbornik Munib Li čina je predložio da se sjednica prekine, jer ima unaprijed zakazane 
obaveze. 
S tim u vezi, odbornici Snežana Jonica i mr Dejan Đurović su istakli da ove obaveze nijesu 
ranije najavljene, da se pauza u radu, po Poslovniku, mora dati nakon pet sati neprekidnog rada, 
što trenutno nije slučaj, te da ne postoji nijedan osnov da se prekine sjednica, tim prije što se 
insistiralo na efikasnosti rada Skupštine. 
Odbornik Osman Subašić, je u obliku proceduralne primjedbe, imajući u vidu član 91 
Poslovnika o radu, istakao da predsjednik Skupštine ne može dati pauzu u radu. 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković, u skladu sa članom 75 Poslovnika predložio je da 
se sjednica prekine i pozvao odbornike da se o tome izjasne. 
 
Nakon toga, na predlog opozicionih klubova odbornika, Skupština se, o navedenom predlogu, 
izjasnila po prozivci, kako slijedi: 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-za 
3. Naser Kraja-za 
4. Branislav Branković-za 
5. Mira Prentović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Pešo Glavanović-za 
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12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-protiv 
16. Damir Kalamperović-protiv 
17. Denisa Halimić-protiv 
18. Bećir Berjašević- za 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
20. Savo Pavlović-za 
21. mr Nada Marstijepović-protiv 
22. dr Srđan Kalinić-protiv 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -protiv 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Bosiljka Ražnatović - protiv 
27. mr Dejan Đurović-protiv 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-protiv 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
33. Milenko Cebalović -protiv 
34. Munib Ličina-za 
35. mr Ismail Doda-protiv 
36. Radomir Novaković-Cakan-za 
37. Emin Duraković-protiv 

 
Saglasno navedenom, Skupština je, većinom glasova,  19 „za“,  18 „protiv“,  „uzdržanih“ 
nije bilo, odlučila da se današnje zasijedanje prekine. 
 
 

-----------------------------   O   ---------------------------- 
 
Sjednica je nastavljena 05.12.2017. godine. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je konstatovao 
da, od ukupno 37 odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 36 odbornika i da 
Skupština može da radi i punovažno odlučuje. 
 
Sjednici nije prisustvovao odbornik Zoran Tajić. 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je obavijestio prisutne da je dana 28.11. 2017. 
godine, saglasno postignutom dogovoru na sjednici Skupštine, Savjetu za privatizaciju i 
kapitalne projekte u Vladi Crne Gore, ponovo uputio zahtjev za dostavljanje Informacije o 
privatizaciji dijela akcija a.d. "Luka Bar" i ujedno uputio poziv da predstavnici Savjeta 
prisustvuju zakazanom nastavku sjednice, te da odgovor nije dostavljen.S tim u vezi,  na sjednici 
Kolegijuma, koji je održan prije početka današnjeg zasijedanja, postignut je dogovor da se 
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rasprava po tački dnevnog reda  " Informacija o privatizaciji a.d. "Luka Bar" putem  prodaje 
dijela akcija koje se nalaze u svojini Države Crne Gore",  odloži, dok Savjet za privatizaciju i 
kapitalne projekte ne dostavi odgovarajuću informaciju, kako je traženo. 
 
Odbornik Savo Vujošević je predložio da se zahtjev za dostavljanje informacija i 
dokumentacije u vezi privatizacije a.d. "Luka Bar" uputi i predsjedniku Crne Gore i predsjedniku 
Vlade Crne Gore. 
 
16.TAČKA  
Godišnji Izvještaj o realizaciji Ugovora o finansiranju Radio Bar u 2015. godini 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je obavijestio Skupštinu da je Odbor za društvene 
djelatnosti  donio Zaključak, kojim, imajući u vidu povećanje troškova za realizaciju ugovorenih 
emisija, kao i zbog dodatnog posla na portalu Barinfo, preporučuje  nadležnom organu lokalne 
samouprave i organu lokalne uprave da razmotre mogućnost da se ugovorom za narednu 2017. 
godinu, obezbijedi veći iznos finansijskih sredstava, nego što je to bilo obezbijeđeno ugovorom 
za tekuću godinu, odnosno da se u cjelosti prihvati finansijski plan, koji je lokalni javni emiter 
"Radio Bar" predložio za 2017. godinu.  
 
Uvodno obrazloženje dao je Vojislav Tomović, šef Službe zajedničkih poslova i marketinga u LJE 
"Radio Bar".  
 
U raspravi su učestvovali odbornici Savo Vujošević, mr Dejan Đurović, Osman Subašić, Savo 
Pavlović, Snežana Jonica i Pešo Glavanović. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je predložio da se finansijska sredstva koja se iz Budžeta Opštine 
izdvajaju za LJE "Radio Bar" ograniče i da se razmotri mogućnost da se naplata za usluge 
marketinga "Radio Bar" poveća. 
Takođe, predložio je da se odredi raspored mjesta u sali prilikom održavanja sjednica Skupštine 
opštine Bar. 
 
Odbornica Snežana Jonica je istakla da je neophodno da se utvrdi naziv akta koji je na 
dnevnom redu, u smislu da li je riječ o Godišnjem Izvještaju, kako je navedeno u aktu ili se radi 
o Informaciji, kako stoji u mišljenju nadležnog organa lokalne uprave, koji prati rad LJE "Radio 
Bar". 
S tim u vezi, predlagač je promijenio naziv akta tako da glasi " Informacija o realizaciji Ugovora 
o finansiranju Radio Bar u 2015. godini". 
 
Odgovore na postavljena pitanja i dodatna pojašnjenja dali su Olivera Vidakovi ć, sekretar 
Sekretarijata za društvene djelatnosti, Vojislav Tomović, šef Službe zajedničkih poslova i 
marketinga u LJE "Radio Bar" i Vesna Šoškić, direktorica LJE "Radio Bar".  
 
Nakon rasprave, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je konstatovao da se 
Skupština upoznala sa Informacijom o realizaciji Ugovora o finansiranju Radio Bar u 
2015. godini 
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17.TAČKA  
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora d.o.o. "Vodovod i 
kanalizacija" Bar o izboru izvršnog direktora tog Preduzeća 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je, kao predsjednik Odbora za Statut i propise, obavijestio 
Skupštinu da je to radno tijelo donijelo Zaključak, koji glasi: 

1. Skupština opštine Bar je na sjednici održanoj 22.11.2016. godine, na osnovu Zaključka 
Odbora za Statut i propise da je potrebno da izabrani kandidat za direktora doo "Vodovod 
i kanlizacija" Bar dostavi dokaz o stečenoj diplomi (VII-1 stručne spreme), 
izjašnjavanjem odlučila da tačku dnevnog reda Predlog Odluke o davanju saglasnosti na 
Odluku odbora direktora doo "Vodovod i kanalizacija" Bar o izboru direktora tog 
Preduzeća, sa 4. premijesti kao posljednju tačku dnevnog reda XVI sjednice. 

2. Imajući u vidu da je, Odbor za Statut i propise je, nakon uvida u dodatnu dokumentaciju 
pristiglu na osnovu navedenog Zaključka, na sjednici održanoj 05.12.2016. godine,  
većinom glasova 3 "za", 2 "protiv" i "uzdržanih" nije bilo, konstatovao da i dalje nije 
dostavljena odgovarajuća diploma o stečenom visokom obrazovanju (VII-1) izabranog 
kandidata, kao ni potvrda da se po crnogorskom nacionalnom okviru kvalifikacija smatra 
tim stepenom obrazovanja.  

 
Odbornica Snežana Jonica je u ime klubova odbornika SNP-a, DF-a, DNP-a i SDP-a i 
odbornika Demosa, zbog vrlo opravdanog odsustva jednog odbornika opozicije, kao i imajući u 
vidu navedeni Zaključak Odbora za Statut i propise i neophodnost da se od ovlašćenog 
predlagača pribavi dodatna dokumentacija, predložila da se odloži razmatranje i izjašnjavanje o 
ovoj tački dnevnog reda. 
 
Nakon toga, na predlog opozicionih klubova odbornika, Skupština se, o navedenom predlogu, 
izjasnila po prozivci, kako slijedi: 

1. Branka Nikezić -protiv 
2. Slobo Pajović- protiv 
3. Naser Kraja- protiv 
4. Branislav Branković- protiv 
5. Mira Prentović- protiv 
6. mr Zarija Franović- protiv 
7. Aleksandar Marković- protiv 
8. dr Vesna Đokvučić- protiv 
9. Muharem Muratović- protiv 
10. Đuro Pejović- protiv 
11. Pešo Glavanović- protiv 
12. Sonja Stanišljević- protiv 
13. Marko Brnjada- protiv 
14. Mićo Orlandić- protiv 
15. Osman Subašić-za 
16. Damir Kalamperović-za 
17. Denisa Halimić-za 
18. Bećir Berjašević- protiv 
19. Nedeljko-Lale Čović-protiv 
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20. Savo Pavlović-protiv 
21. mr Nada Marstijepović-za 
22. dr Srđan Kalinić-za 
23. Aleksandar Rakočević-za 
24. Zoran Tajić -odsutan 
25. Ranka Šljivančanin -za 
26. Bosiljka Ražnatović - za 
27. mr Dejan Đurović-za 
28. Aleksandra Vujičić -za 
29. Goran-Gula Pejović- za 
30. Savo Vujošević -za 
31. Snežana Jonica-za 
32. mr Mladen Zagarčanin-za 
33. Milenko Cebalović -za 
34. Munib Ličina-protiv 
35. mr Ismail Doda-za 
36. Radomir Novaković-Cakan-protiv 
37. Emin Duraković-za 

 
Saglasno navedenom, Skupština je, većinom glasova,  17 „za“,  19 „protiv“,  „uzdržanih“ 
nije bilo, odlučila da se današnje zasijedanje nastavi. 
 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora direktora d.o.o. Vodovod i kanalizacija" 
Bar, Budimir Vuki ć. 
 
Odbornica Snežana Jonica je, u ime opozicionih klubova odbornika, imajući u vidu da nije 
ispoštovan Zaključak Odbora za Statut i propise, obavijestila Skupštinu da odbornici opozicije 
neće uzeti učešće u raspravi po navedenoj tački dnevnog reda. 
 
Na predlog opozicionih klubova odbornika, Skupština se, o Predlogu Odluke o davanju 
saglasnosti na Odluku Odbora direktora d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar o izboru izvršnog 
direktora tog Preduzeća saglasnosti na Odluku, izjasnila po prozivci, kako slijedi: 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-za 
3. Naser Kraja-za 
4. Branislav Branković-za 
5. Mira Prentović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Pešo Glavanović-za 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-protiv 
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16. Damir Kalamperović-protiv 
17. Denisa Halimić-protiv 
18. Bećir Berjašević- za 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
20. Savo Pavlović-za 
21. mr Nada Marstijepović-protiv 
22. dr Srđan Kalinić-protiv 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -odsutan 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Bosiljka Ražnatović - protiv 
27. mr Dejan Đurović-protiv 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-protiv 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
33. Milenko Cebalović -protiv 
34. Munib Ličina-za 
35. mr Ismail Doda-uzdržan 
36. Radomir Novaković-Cakan-za 
37. Emin Duraković-protiv 

 
Saglasno navedenom, Skupština je, većinom glasova,  19 „za“,  16 „protiv“ i 1  „uzdržani“ 
nije bilo, donijela  
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Odluka o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora d.o.o. "Vodovod i 
kanalizacija" Bar o izboru izvršnog direktora tog Preduzeća 
 
18.TAČKA  
Predlozi Odbora za izbor i imenovanja 
 
a) Predlog Odluke o razrješenju i imenovanju predsjednika Odbora za planiranje, 
uređenje prostora i komunalno -stambenu djelatnost 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je obavijestio prisutne da je Odbor za izbor i 
imenovanja podnio Skupštini Izvještaj kojim predlaže da se mr Zarija Franović, razriješi 
dužnosti člana predsjednika Odbora za za planiranje, uređenje prostora i komunalno -stambenu 
djelatnost, jer mu je prestala dužnost odbornika podnošenjem ostavke i imenuje Dejan Škerović 
za predsjednika tog Odbora. 
 
Skupština je, bez rasprave, većinom glasova,  19 „za“,   „protiv“ nije bilo i 1  „ uzdržani“ 
nije bilo, donijela  
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Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Odluka o razrješenju i imenovanju predsjednika Odbora za planiranje, uređenje 
prostora i komunalno -stambenu djelatnost 
 

-------------------------   O   ------------------------ 
 
Sjednica je nastavljena 27. marta 2017. godine. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je 
konstatovao da, od ukupno 37 odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 31 
odbornika i da Skupština može da radi i punovažno odlučuje. 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici/ca: Damir Kalamperović, Denisa Halimić, mr Nada 
Marstijepović, Goran Pejović, dr Srđan Kalinić i Emin Duraković.   
 
3.TAČKA-NASTAVAK  
Informacija o privatizaciji a.d. "Luka Bar" putem p rodaje dijela akcija koje se nalaze u 
svojini Države Crne Gore 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković podsjetio je prisutne da je Savjet za privatizaciju i 
kapitalne projekte Vlade Crne Gore, nakon ponovo upućenog dopisa, dostavio odgovarajuću 
informaciju u vezi privatizacije  a.d. "Luka Bar". 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ce: mr Dejan Đurović, Osman Subašić, Branka Nikezić, 
Snežana Jonica, Slobo Pajović, Aleksandar Lekić, Milenko Cebalović, Savo Vujošević i 
predsjednik Sindikata a.d. "Luka Bar", Savo Nikoti ć. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je obavijestio Skupštinu da je Klub odbornika DF-a protiv 
privatizacije a.d. "Luka Bar", imajući u vidu iskustva prilikom prodaje  "prvog dijela a.d. "Luka 
Bar", t.j. a.d. "Kontejnerski terminali i generalni tereti".Takođe, istakao je da dostavljena 
informacija nije kvalitetna te da je današnjoj sjednici trebao prisustvovati neko od predstavnika 
Savjeta za privatizaciju i kapialne projekte. 
 
Odbornik Osman Subašić je istakao da pitanje privatizacije a.d. "Luka Bar" nije u nadležnosti 
Skupštine opštine, ali da je od izuzetne važnosti i predložio da Skupština, po ovoj tački dnevnog 
reda, donese sljedeći Zaključak: 
1. Skupština opštine Bar smatra cjelishodnim da se prodaja akcija i davanje na upravljanje ad 
"Luka Bar" zaustavi dok se ne donesu: 

-  Plan razvoja Crne Gore, Strateški plan razvoja Opštine Bar i Prostorni plan obalnog 
područja; 
- da nadležni organi preispitaju zakonitost postupka privatizacije "Kontejnerski terminali 
i generalni tereti"  kao i ispunjavanje ugovorenih obaveza od strane kupca, koncesionara i 
zavisno od utvrđenog stanja doneseu adekvatnu odluku. 

2. U cilju adekvatnog planiranja razvoja Luke i realizacije tih planova, organizovati da 
sjedište lučke uprave bude u Luci Bar, sa nadležnostima kako je propisano Zakonom o 
lukama,  tim prije što ovakav model organizovanja Luke nije poznat ni u teoriji ni  u praksi 
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Odbornica Snežana Jonica je podsjetila prisutne da je jedan od dogovora sa sjednice 
Kolegijuma da se dostavi i informacija o poslovanju a.d. "Luka Bar". 
 
Odbornik Slobo Pajović, izvršni direkltor a.d. "Luka Bar" informisao je Skupštinu o poslovanju 
tog Preduzeća. 
 
Odbornik Aleksandar Leki ć je istakao da je protiv privatizacije i da se o ovako značajnom 
pitanju može diskutovati tek nakon što se modernizuje željeznička pruga i izgradi dio auto-puta, 
na koji način će se investiranje u Luku Bar učiniti atraktivnijim i tada bi mogli očekivati i bolje 
ponude i bolju procjenu vrijednosti imovine.Takođe, predložio je da se razmotri mogućnost 
javno-privatnog partnerstva, koji se pokazao kao uspješan vid privatizacije ovakvih preduzeća. 
 
Odbornik Milenko Cebalović je imao primjedbe na sadržaj dostavljene Informacije, kao i na to 
što, na današnjem zasijedanju, nije prisutan niko od predstavnika Savjeta za privatizaciju i 
kapitalne projekte. 
 
Odbornik Savo Vujošević predložio je da Skupština opštine Bar donese sljedeći Zaključak: 
1. Skupština opštine Bar se protivi privatizaciji a.d. "Luka Bar" i inicira kod Vlade Crne Gore da 
se u najkraćem roku, ne duži od 30 dana poništi postupak privatizacije i ujedno da se zadrži 
većinski dio akcija a.d. "Luka Bar" u vlasništvu Države Crne Gore kao jednog od najvažnijih 
preostalih privrednih subjekata u državnom vlasništvu, koji za Crnu Goru predstavlja crnogorska 
vrata ka svijetu. 
 
2. Skupština opštine Bar inicira da Vlada Crne Gore u najkraćem roku, ne duže od 30 dana, 
utvrdi visinu kapitala kojim je Opština Bar doprinijela izgradnji a.d. "Luka Bar" i potrebu 
uključivanja Opštine Bar u vlasničku strukturu ovog preduzeća srazmjerno uloženom kapitalu, a 
shodno Izvještaju stručnog tima o identifikaciji državnog kapitala kod javnog preduzeća "Luka 
Bar" iz Bara broj 669/1 od aprila mjeseca 1998. godine. 
 
3. Ako bude negativan stav Vlade Crne Gore prema ovom Zaključku, Skupština opštine Bar će 
inicirati u roku ne dužem od 30 dana, da se pokrene sudski postupak pred domaćim i 
medjunarodnim sudskim organima, kako bi se poništila štetna privatizacija a.d. "Luka Bar" i na 
taj način zaštitila interese građana Bara i Crne Gore.  
 
Predsjednik Sindikalne organizacije a.d. "Luka Bar", Savo Nikotić se zahvalio što mu je 
pružena mogućnost da učestvuje na sjednici Skupštine, ističući da im je cilj da se sačuvaju 
zaposleni i predložio da, kad se već ulaže u autoput i željeznicu, da se sačeka da se vrijednost 
Luke poveća.  
 
Nakon rasprave, predsjednik Skupštine, na predlog predsjednika Kluba odbornika DF-a, mr 
Dejana Đurovića,  dao je pauzu u trajanju od 15 minuta, radi obavljanja određenih konsultacija. 
 

-------------------------   O   ------------------------ 
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U toku trajanja pauze, održana je sjednica Kolegijuma kod predsjednika Skupštine, na kojoj su 
jednoglasno donijeti Zaključci, koji su predloženi Skupštini na usvajanje. 
 
Prije usvajanja Zaključka, odbornica Snežana Jonica je u ime odbornika Osmana Subašića i 
Sava Vujoševića, obavijestila predsjednika Skupštine da su imenovani odbornici odustali od 
zahtjeva da se Skupština izjašnjava o njihovim zaključcima, koje su u toku rasprave predložili, 
jer je suština njhovih predloga ono što je sadržano u zaključku koji je predložen na Kolegijumu. 
 
Nakon toga, Skupština je, jednoglasno donijela  
 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

1. Skupština opštine Bar smatra da je cjelishodno da se postupak prodaje državnog 
kapitala, odnosno akcija u vlasništvu Države Crne Gore i davanja na upravljanje ad 
"Luka Bar", zaustavi do završetka infrastrukturih p rojekata koji su u funkciji 
poslovanja ad "Luke Bar", prije svega planiranog projekta rekonstrukcije željeznice i 
planirane izgradnje autoputa, kao i do donošenja: Plana razvoja Crne Gore, 
Prostornog plana posebne namjene, Strateškog plana razvoja opštine Bar i Prostorno 
urbanističkog plana opštine Bar. 

 
2. Skupština opštine Bar ukazuje Vladi Crne Gore i Savjetu za privatizaciju i kapitalne 

projekte na neophodnost izrade analize do sada ostvarenih ciljeva privatizacije Port of 
adria, i to: 

 - povećanje konkurentnosti i efikasnosti funkcionisanja tog Društva, 
 - podsticanje stranih ulaganja i preduzetništva, 
 - povećanje zaposlenosti, 
 - poboljšanje životnog standarda, kao i  
 do sada realizovanih ugovornih obaveza kupca i koncesionara, te da navedenu analizu 
 dostavi i Skupštini opštini Bar. 
 
 
ODBORNIČKA PITANJA: 
 
Na XV sjednici Skupšine nije bilo odborničkih pitanja. 
 
Odbornik SAVO VUJOŠEVIĆ postavio je sljedeća pitanja: 
 
1."Šta ste preduzeli kako bi ispoštovali Zaključak SO Bar sa sedme sjednice vezano za 72 stana u 
zgradama solidarnosti, koji su trebali da pripadnu Opštini Bar? Takodje, ko je organizovao doček 
Nove 2017. godine i koliko je to koštalo gradjane Bara i kolika je materijalna šteta od nevremena 
koje je zahvatilo Opštinu Bar početkom godine, kada je stradao krov na zgradi Opštine?  
 
2. Zbog čega je sa računa Opštine Bar po prinudnoj naplati skinut novčani iznos od 1.147.940,09 
evra u korist A.D. “Put” Bar, i da li ima još sudskih sporova zbog kojih bi budžet opštine Bar    
pretrpio finansijsku štetu i da li će zbog ovakvih i sličnih postupaka  na štetu opštine Bar neko 
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snositi odgovornost?Takodje, šta radite i preduzimate da se izvrši pravosnažna i izvršna sudska 
presuda koja je u korist Opštine Bar donijeta u slučaju “Maljevik” i zbog čega još nije došlo do 
izvršenja iste? 
Potrebno je da nam dostavite dokumentaciju za ove predmete.      
 
3. Dana 30.08.2016. godine, na portalu “Vijesti” oglasio se sa svojim saopštenjem Samir Hadžić 
koji je zaposlen u Opštini Bar, a isti nije dolazio na posao više od pet godina za koje je vrijeme 
redovno primao platu, i  istovremeno pored plate mjesečno mu je isplaćivana naknada za 
korišćenje službenog telefona u visini od pedeset evra. Isti je saopštio da je to dogovor 
poslodavca, odnosno Opštine Bar i  zaposlenog i  naveo da obavlja poslove od posebnog značaja 
za Opštinu Bar. Na osnovu kojeg pravnog propisa ste zasnovali radni odnos od posebnog značaja 
za Opštinu Bar, da li ste za to radno mjesto raspisivali oglas ili je zbog specifičnosti posla od 
posebnog značaja taj oglas bio tajna, koji su to poslovi, koji su finansijski efekti od “posebnih 
poslova” za Opštinu Bar i da li je po osnovu poslova od posebnog značaja angažovano još ovako 
stručnih i sposobnih kadrova kao što je Samir Hadžić?Takodje koliko je zaposlenih u zadnjih 
godinu dana u organima lokalne uprave napustilo ili ostalo bez posla po raznim osnovama, 
koliko je primljeno radnika, na kojim radnim mjestima, kada je raspisan konkurs za prijem i 
koliko je trenutno broj zaposlenih u organima lokalne uprave?” 
 
Odbornik mr DEJAN ĐUROVIĆ postavio je sljedeća odbornička pitanja: 
 
 1. "Ko vrši nadzor nad građevinskim radovima koje izvodi preduzeće "Jedinstvo" iz 
Užica, u Sutomoru u ul.Obala Iva Novakovića, te ko je i kada postavio navedeni nadzor?Takođe, 
tražim da mi se dostavi kopija građevinske knjige. 
 
 2. Na osnovu kojeg Konkursa i kako je izabrana direktorica Barskog ljetopisa Ksenija 
Popović Ivanišević, na osnovu kojih referenci i koja je Komisija odlučivala o tome, kao i da li će 
se Budžetom planirana finansijska sredstva za Barski ljetopis sa 60.000 € povećati na 360.000 € , 
kako je imenovana gospođa izjavila za portal Barinfo? 
 
 3. S obzirom na to da sam u saznanju da je nadležno Ministarstvo 2009. godine uplatilo 
Opštini Bar nešto preko 100.000 € za potrebe izgradnje objekta za djecu sa posebnim potrebama, 
a nakon toga i iznos od cca 80.000  €, interesuje me koliko je do sada finansijskih sredstava 
uloženo u izgradnju navedenog objekta, da li su ta sredstva utrošena, te ako nisu na kojem 
posebnom žiro računu i kod koje banke se nalaze?" 
 
Odbornik MILENKO CEBALOVI Ć  postavio je sljedeća pitanja:   

 
1. “Da li i kada Opština Bar planira izgradnju biciklističkih staza, kao i koliko u ovom 

momentu ima parkirališta za bicikle na teritoriji opštine Bar? 
 
2. U čemu je problem sa nedostatkom putokaznih tabli u opštini Bar, posebno šta je sa 
velikom putokaznom tablom koja se nalazila na ulazu u Bar, iz pravca Sutomora? 
3. Da li Opština Bar planira da pristupi izradi lokalnog ekološkog akcionog plana kao 
jednog od odgovora na kompleksnost pitanja  i aktivnosti vezanih za oblast zaštite od 
životne sredine?” 
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Odbornik  mr MLADEN ZAGAR ČANIN   postavio je sljedeće pitanje:   
 

1. “Da li se, kako sam napisao u kolumni NOSTALGIČNI BARSKI VREMEPLOV na 
portalu www.jedro.me, u "idili čnoj noći druženja sa gradjanima Bara u Beogradu” dogodila 
antinarko akcija Žandarmerije Srbije koja je preko sat vremena ispitivala sve prisutne Barane 
i noć pretvorila  u pravu noćnu moru?Da li je procijenio bezbjedonosnu situaciju kao 
predsjednik Skupštine, s obzirom da je ovo mjesto poznato po tome da u njemu dolaze 
osobe”debelim dosjeima” koji se bave preprodajom droge. 
 
2.Po zakonskom osnovu se usvaja program Kulturnog centra Bar za 2017.godinu, gdje je za 
“Barski Ljetopis” izdvojeno 96.000 eura, a u međuvremenu na prečac “novi” program 
“Barskog Ljetopisa” u kome je suma povećana na 260.00.eura. Da li gradonačelnik zna da je 
direktorica Novog Barskog Ljetopisa bez kvalifikacija da vodi toliko veliku kulturnu 
manifestaciju, da je dovedena bez konkursa i politički, i da je sa sobom dovela novi 
selektorski i administrativni aparat, koji će na već postojećih 60 radnika zaposlenih u kulturi 
grada bespotrebno povećati troškove osiromašenog grada? 
 
3. Šta ćete učiniti po osnovu nelegalno sagradjenih kuća i ugostiteljskih objekata u zoni 
Starog grada, koji je pod zaštitom kulturne baštine, sa akcentom na restoransku terasu 
ugostiteljskog objekta”Kula”, koji je devastrao kulturno dobro, venecijanski bedem iz 16. 
vijeka, a koja je prema informacijama Direkcije za stambeno-komunalne djelatnosti 
nelegalno sagradjena?" 
 

Odbornik ALEKSANDAR RAKO ČEVIĆ  postavio je sljedeća pitanja:  
  
1. “Da li je Opština Bar odustala od izrade Strateškog plana razvoja Opštine ili nema 

kapaciteta za takav jedan poduhvat?” 
 
2. Da li se razmatra sanacija i zamjena elektro vodova u selu Limljani ili se planira 

postavljanje nove rasvjete na drvenim stubovima starim više od 30 godina, a koji su u 
posljednjem vremenskim neprilikama srušeni u značajnom broju?Takodje, šta je sa sanacijom 
putnih pravaca kod Dom  Crvenog krsta u tom crmničkom selu?“ 
 
Sastavni dio Zapisnika je fono zapis sa sjednice. 
 
Broj: 030- 431 
Bar, 15, 17. i 22. novembar i 05.decembar 2016. godine i 27. mart 2017. godine   
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BAR 
 
 
SEKRETAR SO,                                                                                                 PREDSJEDNIK,    
 Stevo Pejović,s.r.                                                                                  Radomir Novaković,s.r. 
 


